
Verslag Algemene Ledenvergadering van Seniorenvereniging Hilversum (Senver)  

op 17 november 2023 

Aanwezig  

• bestuur: Ineke van de Rotte (Voorzitter),Theo Veldkamp (alg. bestuurslid), Judith 

Kortland (alg. bestuurslid), Sjef Coenen (penningmeester), Helmi Duijvestein (alg. 

bestuurslid), Bertine van der Pluijm (secretaris, notulen)  

• 90 leden van Senver. 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

Voorzitter Ineke van de Rotte heet iedereen hartelijk welkom, de bestuursleden stellen zich 

voor. Er is een schrijftolk aanwezig. De voorzitter leest als opening een gedicht voor van 

stadsdichter Charlotte de Raad. De agenda wordt goedgekeurd. 

2. Verslag van de vorige vergadering. 

Lilly Goudsmits vraagt of de halfgeld-regeling ook buiten de Zomerschool gaat gelden. Nee 

er is voor gekozen om dit principe alleen toe te passen in de Zomerschool. Die uitstapjes zijn 

vaak wat duurder waardoor het ook loont om de helft terug te krijgen.  

Het verslag verder akkoord met dank aan de notulist. 

3. Jaarplan 2024 

De voorzitter begint de bespreking van het jaarplan met de mededeling dat we op dit 

moment 2164 leden hebben. Het getal schommelt want er komen nieuwe leden maar er 

ontvallen ons ook leden, wat heel begrijpelijk is in een seniorenvereniging. Dit wordt niet 

vermeld in het maandblad omdat de reden waarom mensen afscheid nemen niet altijd 

duidelijk is.  

• Helmi geeft toelichting op ‘Hilversum voor Beginners’. Voor corona organiseerde de 

gemeente bijeenkomsten voor nieuwe inwoners om hen welkom te heten en wegwijs 

te maken in Hilversum. Na corona heeft de gemeente de welkomstavonden voor 

nieuwe bewoners niet meer voortgezet. Senver heeft dit nu opgepakt en organiseert 

vijf bijeenkomsten voor deze groep met als doel dat mensen kennismaken met elkaar 

en meer te weten komen over Hilversum.  

• Judith geeft een toelichting op het onderwerp ledenwerving. Ledenwerving doen we 

niet om nog groter te worden maar omdat we graag willen dat iedere oudere in 

Hilversummer en omgeving weet van het bestaan van Senver. Er zijn nog steeds 

ouderen die nog nooit van Senver hebben gehoord. De aanwezige leden worden 

uitgenodigd flyers mee te nemen en in hun omgeving uit te delen.  

• We komen te spreken over de ledenadministratie. Er is applaus voor Nel Stornebrink 

en Jan Ilmer die de ledenadministratie doen.  

Er wordt stil gestaan bij enkele activiteiten. Een van de punten die er uitgelicht 

worden is het instellen van een spreekuur waarin mensen terecht kunnen met vragen 

en problemen. Er wordt gevraagd of dit niet te combineren is met de winkel in de 

bibliotheek. Het bestuur is van mening dat dit niet passend is omdat er in de 

openbare ruimte in de bibliotheek geen sprake is van privacy en omdat er vaak ook te 

weinig tijd is. Bovendien stelt een spreekuur andere eisen aan de vrijwilligers. 

Marianne Ruigrok meldt zich aan om mee te werken aan het spreekuur. 

• Een ander punt is de Stadsauto. Deze gaat per 1 december vijf dagen per week 

rijden. Bertine geeft een korte toelichting bij het onderwerp vrijwilligers.  



• Ineke vertelt dat het bestuur heeft besloten om het maandblad uit te breiden van 16 

naar 20 pagina’s. Dit wordt gedaan omdat het elke maand moeilijker wordt het blad te 

maken omdat er ruimte tekort is om alle redactionele en informatieve artikelen op te 

nemen. Vanwege de uitbreiding van het blad is ook de redactie uitgebreid. De 

bedoeling is dat dit een jaar uitgeprobeerd wordt. Als blijkt dat het niet bevalt, gaan 

we weer terug naar 16 pagina’s.  

De algemene vergadering gaat unaniem akkoord met het jaarplan 2024. 

4. Begroting 2024 

Penningmeester Sjef Coenen licht de begroting 2024 toe, daarna is er gelegenheid voor 

vragen. 

Een van de leden merkt op dat de uitbreiding van het maandblad naar 20 pagina’s wel een 

kostbare zaak is en vraagt of het blad niet digitaal verstuurd kan worden. Uit reacties uit de 

zaal blijkt dat de meeste leden dat geen goed idee vinden. Bijna alle aanwezigen kiezen 

ervoor om het blad in de brievenbus te krijgen.  

Sjef geeft aan dat hij zich bewust is van de kostenstijging. Daarom moeten we voorzichtig 

zijn en de uitbreiding van het maandblad eerst een jaar uitproberen. Dit kan een jaar zonder 

contributieverhoging omdat de vereniging over een behoorlijke reserve beschikt. Als we 

volgend jaar besluiten het blad op 20 pagina’s te houden, volgt mogelijk volgend jaar wel een 

verhoging. 

Jan Ilmer merkt op dat je aan hem of Nel Stornebrink kunt doorgeven als je het maandblad 

digitaal wilt ontvangen. Jan Ilmer vraagt aandacht voor de portokosten voor degenen die het 

blad per post krijgt. Deze kosten zullen omhoog gaan.  

Er wordt gevraagd of de kosten niet gedrukt kunnen worden door het plaatsen van 

advertenties in het blad. Ook hier komt commentaar op vanuit de leden. Dit wordt ook als 

niet prettig ervaren. Ook het bestuur is van mening dat dit niet gewenst is.  

Verder zien we op de begroting dat de autokosten dit jaar uit de pas lopen. De inkomsten zijn 

prima en er is een toename van het aantal ritten. Maar de kosten vallen dit jaar veel hoger uit 

dan begroot. Het heeft er mee te maken dat de auto ouder wordt. Daarom is er nu een 

werkgroep gevormd uit de chauffeurs die zich gaat bezighouden met de eventuele aanschaf 

van een nieuwe auto. 

De begroting wordt vastgesteld en akkoord bevonden. 

Rondvraag: 

• Winfried Gall vraagt wat de samenwerking is met de Senver (Bieb)bus? Er is niet 

echt een samenwerking. Er zijn wel basisafspraken gemaakt: 

o De vrijwilligers die de reserveringen voor de Stadsauto en de bus boeken, 

hebben hun kantoor in de bibliotheek en vallen ook onder de bibliotheek. 

o Senver publiceert de uitstapjes (van de bibliotheek dus) in het maandblad.  

• Merian van den Bovenkamp vraagt een applaus voor de makers van de Oppepper. 

Zij vindt het fantastisch dat deze elke zondag maar weer verschijnt. 

• Els van der Putten bedankt namens de leden het bestuur voor al het werk dat gedaan 

is dit jaar. 

De voorzitter sluit de vergadering om 15.00 uur. Na een korte pauze volgt het gesprek met 

de burgemeester Gerhard van den Top. Daarvan is geen verslag gemaakt. 


